
Vážená paní náměstkyně, 

včera jsem byla propuštěna z neurochirurgického oddělení B nemocnice na Homolce. 

Chtěla bych i touto cestou poděkovat za týdenní péči, kterou mi kolektiv tohoto oddělení 

věnoval. A samozřejmě nejen mě. Tým vedený st.s. Mgr. Jánskou je velmi empatický a 

erudovaný. Jsem profesionál a bylo hezké pozorovat chod oddělení z "druhé strany". Naše 

zdravotnictví by potřebovalo mnoho takových týmů. Nechci zapomenout ani na sestřičky na 

pooperačním, kde jsem strávila jen pár hodin, ale i ony byly skvělé. 

Chci poděkovat i pomocnému personálu, pro který nebylo nic problémem a při poděkování 

bývá opomíjen. 

S pozdravem a díky  

Mgr. Lenka Šetelíková  

vrchní sestra KPM FNKV  

 


